

## التسجيل في الاجتماع

الموضوع التغطية الصحية الشاملة والإنصاف: هل يسيران جنباً إلى جنب دائماً؟

الموضوع

وصف يتحقق الإنصاف في مجال الصحة عندما يتوصل الجميع إلى كامل إمكاناتهم في الصحة والرفاه. بالرغم من أن الإنصاف هو المبدأ التوجيهي للتغطية الصحية الشاملة، لا يتحقق مباشرة مع تنفيذ سياسات التغطية الصحية الشاملة، واستراتيجياتها. ينظم الاتحاد البرلماني الدولي ورشة عمل افتراضية من أجل نقاش ما يعني مبدأ الإنصاف عملياً لجهود البلدان المبدولة في سبيل التغطية الصحية الشاملة، وكيف تدرج البرلمانات اعتبارات الإنصاف في المناقشات والعمل حول التغطية الصحية الشاملة.



Inter-Parliamentary Union  
For democracy. For everyone.

وتشكل ورشة العمل جزءاً من عملية متابعة قرار الاتحاد البرلماني الدولي حول التغطية الصحية الشاملة "تحقيق التغطية الصحية الشاملة بحلول العام 2030: دور البرلمانات في ضمان الحق في الصحة".

وهي متاحة أمام جميع البرلمانات. وستتوفر الترجمة الفورية باللغات الإنجليزية، والفرنسية، والإسبانية.

الوقت 26 تشرين الأول/أكتوبر 2021، الساعة 14:00 في أمستردام، برلين، روما، ستوكهولم، فيينا.

الوقت

الاسم*	الشهرة*
<input type="text"/>	<input type="text"/>
البريد الإلكتروني*	تأكيد البريد الإلكتروني*
<input type="text"/>	<input type="text"/>
الوظيفة/ اللقب الوظيفي*	برلمان/منظمة*
<input type="text"/>	<input type="text"/>
البلد*	الجندر*
<input type="text"/>	<input type="text"/>
الفئة العمرية*	
<input type="text"/>	
اختر واحدة	

\*معلومات لازمة

ستتم مشاركة المعلومات التي تقدموها عند التسجيل مع صاحب الحساب، والمضيف، ويمكن استخدامها ومشاركتها وفقاً لشروط وسياسة الخصوصية.

تسجيل



## Meeting Registration



**Topic** Universal health coverage and equity: Always hand in hand?

**Description** Health equity is achieved when everyone can attain their full potential for health and well-being. Although equity is a guiding principle of universal health coverage (UHC), it is not automatically achieved with the implementation of UHC policies and strategies. The IPU is organizing a global virtual workshop to discuss what the equity principle means in practice for country efforts towards UHC and how parliaments can integrate equity considerations in debates and action on UHC.

The workshop is part of the process to follow up on the IPU resolution "Achieving universal health coverage by 2030: The role of parliaments in realizing the right to health".

It is open to all parliaments. Simultaneous interpretation will be provided in English, French and Spanish.



Inter-Parliamentary Union  
For democracy. For everyone.

**Time** Oct 26, 2021 02:00 PM in [Amsterdam](#), [Berlin](#), [Rome](#), [Stockholm](#), [Vienna](#)

**First Name\***

**Last Name\***

**Email Address\***

**Confirm Email Address\***

**Function / Job title\***

**Parliament / Organization\***

**Country\***

**Gender\***

**Age group\***

\* Required information

Information you provide when registering will be shared with the [account owner](#) and host and can be used and shared by them in accordance with their Terms and Privacy Policy.

Register